

THE FULLERTON MEETING PACKAGES 2022

THE FULLERTON HALF DAY MEETING PACKAGE - HK\$1,000 PER PERSON

- Use of the meeting venue for 4 hours (from 9 a.m. – 1 p.m. or 1 p.m. – 5 p.m.)
- One refreshment break with coffee, tea and light snacks
- Use of LCD Projector with screen, flipchart and whiteboard (one set each)
- Conference amenities including writing pads, pens, candies, and dried fruits
- Complimentary high speed Wi-Fi internet access
- Refreshing infused water
- Meeting butler services
- Additional HK\$100 per person inclusive of roll-in lunch in the same meeting room, separate room for lunch will be charged accordingly

THE FULLERTON FULL DAY MEETING PACKAGE - HK\$1,200 PER PERSON

- Use of the meeting venue for 8 hours (from 9 a.m. – 5 p.m.)
- Two refreshment breaks with coffee, tea and light snacks
- Roll-in lunch in the same meeting room included; separate room for lunch will be charged accordingly
- Use of LCD Projector with screen, flipchart and whiteboard (one set each)
- Conference amenities including writing pads, pens, candies, and dried fruits
- Complimentary high speed Wi-Fi internet access
- Refreshing infused water
- Meeting butler services

ENHANCEMENTS:

- Welcome break with Supplement at HK\$188 per person with coffee, tea, fresh orange juice, seasonal fresh fruit, Danish pastries and assorted muffins
- Supplement charge at HK\$120 per person with coffee, tea, fresh orange juice, and soft drinks available at coffee break station throughout the meeting (except during lunch)
- Themed coffee breaks are available with a supplement charge from HK\$100 per person per break
- Rental charge applies for usage of meeting rooms from 5 p.m. onwards and subject to availability
- Breakout rooms, team building activities and virtual meeting equipment with additional charge are available upon request

TERMS AND CONDITIONS

1. Prices are in Hong Kong Dollars and subject to a 10% service charge.
2. The above packages are valid until 31 December 2022.
3. The maximum capacity will be subject to the latest Government gazette on social distancing.
4. Please inform our Events Specialists of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.
5. The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right to alter the above prices and package offers, subject to market price fluctuations and availability.

For enquiries and reservations, please contact our Events specialists
on +852 2166 7338 or email at fop.events@fullertonhotels.com.

Please visit <https://www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong> to learn more.

富麗敦會議套餐 2022

富麗敦半日會議套餐 — 每位港幣 1,000 元

- 使用會議場地 4 小時（自選時段為早上 9 時至下午 1 時 或 下午 1 時至 5 時）
- 一次茶歇包括咖啡和茶
- 使用液晶投影機及屏幕、活動掛圖和白板（各一套）
- 會議用品包括記事本、原子筆、糖果及乾果
- 免費高速無線上網服務
- 清新鮮果水
- 專屬活動管家服務
- 每位賓客額外另加港幣 100 元可於同一會議場地享用午餐，如需於其他場地進餐則需額外收費

富麗敦全日會議套餐 — 每位港幣 1,200 元

- 使用會議場地 8 小時（早上 9 時至下午 5 時）
- 兩次茶歇包括咖啡和茶
- 可於同一會議場地享用午餐，如需於其他場地進餐則需額外收費
- 使用液晶投影機及屏幕、活動掛圖和白板（各一套）
- 會議用品包括記事本、原子筆、糖果及乾果
- 免費高速無線上網服務
- 清新鮮果水
- 專屬活動管家服務

升級優惠

- 迎賓茶點每位港幣 188 元，可享用咖啡、茶、鮮橙汁、時令新鮮水果、丹麥糕餅美點及什錦鬆餅
- 每位賓客額外另加港幣 120 元可於會議期間可享用咖啡休息站提供的咖啡、茶、鮮橙汁及汽水（午餐時段除外）
- 主題茶歇須額外收費，每位另加港幣 100 元起
- 若需於下午 5 時後使用會議場地須額外收費，並視供應情況而定
- 可按需要提供分組會議室、團隊活動或視像會議設備，須額外收費

條款及細則

1. 以上價錢以港幣計算，並需另加一服務費。
2. 以上套餐適用至 2022 年 12 月 31 日。
3. 活動人數上限視乎政府最新的社交距離措施而定。
4. 為客人的健康著想，如閣下或其他賓客對任何食物有過敏反應，請與活動統籌團隊聯絡。
5. 由於價格變動及食材供應關係，香港富麗敦海洋公園酒店保留修改以上價錢及菜單之權利。

如欲查詢或預訂，歡迎致電+852 2166 7338 或電郵至 fop.events@fullertonhotels.com

與活動統籌團隊聯絡。如欲了解更多，請瀏覽酒店官方網站

<https://www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong>。